
 
 

Jakub Kosek Kraków, dn. 16 luty 2022 r. 
Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 
Jacek Majchrowski 
Prezydent Miasta Krakowa 

Interpelacja 

Dotyczy: jakości nawierzchni na ulicach Jordanowska, Stelmachów, Piaskowa. 
 

Proszę o wykonanie bieżącej naprawy na ulicach Jordanowska, Stelmachów, Piaskowa. Temat 
był zgłaszany przez mieszkańców podczas spotkania online jeszcze w grudniu na ręce jednego0  
z Dyrektorów ZDMK. Interwencja ta została przyjęta i uczestniczący w niej Zastępca Dyrektora ZDMK 
poinformował, że przekaże temat do stosownego działu. Do dziś nic się nie wydarzyło.  
 Jednocześnie od tego czasu wszedłem w posiadanie wiedzy o umowach między miastem,  
a budującymi w okolicy deweloperami, na mocy których ulica powinna być utrzymywana przez 
budujących. Wobec tego proszę o: 

1. Doprowadzenia do realizacji umówi i pilnowania tematu stosownego utrzymania jezdni, 
2. Udostępnienia ww. umów 
3. Informacje jak ZDMK egzekwuje przedmiotowe umowy, tj. ilokrotnie od ich podpisania 

wzywało deweloperów do działania w zakresie utrzymania, jak często przeprowadzane są 
kontrole w tym zakresie? 
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